

NDT Industry National Training Trust Fund

Pre-Approval Application F1 (Courses & Workshops Only)

In accordance with the NDT Industry National Training Trust Fund Rules and Regulations, applications for any and all courses & workshops must be made in advance of the course start date. Four (4) weeks prior to course commencement date is recommended. *Trustees require a reasonable amount of time to investigate and consider all applications. Insufficient notice may result in the rejection of the application.*

****PLEASE refer to the NDT Industry National Training Trust Fund Rules and Regulations online at <http://ndtbenefits.org/training-fund/> for eligible courses and eligibility requirements.****

Please send completed Pre-Approval Application forms to D.A. Townley
via email: ndt.training@datownley.com or by fax: 604.299.8136

****NOTE: YOU MUST BE A MEMBER IN GOOD STANDING TO APPLY****

APPLICANT'S NAME:		APPLICATION DATE:
RESIDENTIAL ADDRESS:		
CITY:	POSTAL CODE:	
TELEPHONE:	SIN:	
EMAIL:		
UNION MEMBERSHIP: ___ BOILERMAKERS ___ UNITED ASSOCIATION		LODGE/LOCAL:
NAME OF AND LOCATION OF CURRENT EMPLOYER:		
<i>To be eligible to take additional courses, Members must not have any outstanding courses that have not resulted in certification, (only LPI and MPI may be taken together).</i>		
PRE-APPROVAL REQUESTED FOR:		
DATE OF COURSE OR WORKSHOP:	DURATION (in hours):	
COURSE OR WORKSHOP NAME:		
INSTRUCTOR'S NAME:		
TRAINING FACILITY:		
COURSE FEE:	\$	
EXPENSES: <i>Not applicable to Workshops. Home address must be greater than 100kms from Training Centre</i>		
TRAVEL: \$	+ LOA: \$	\$
OTHER:	\$	
TOTAL AMOUNT		\$

APRIL 2021

Fonds National en Fiducie pour la formation de l'industrie d'END

Demande de pré-approbation F1

(Cours et ateliers seulement)

Conformément aux Règles et Règlements du Fonds National en Fiducie pour la Formation de l'Industrie d'END, les demandes de cours et d'ateliers doivent être présentées avant la date de début du cours. Quatre (4) semaines avant la date de début du cours sont recommandées. *Les fiduciaires ont besoin d'un délai raisonnable pour enquêter et examiner toutes les demandes. Un préavis insuffisant peut entraîner le rejet de la demande.*

****Veuillez consulter les Règles et Règlements du Fonds National en Fiducie pour la Formation de l'Industrie d'END en ligne à <http://ndtbenefits.org/training-fund/> pour les cours admissibles et les conditions d'admissibilité.****

Veuillez envoyer les formulaires de demande de pré-approbation remplis à D.A. Townley
 par courriel: ndt.training@datownley.com ou par télécopieur : 604.299.8136

****REMARQUE : VOUS DEVEZ ÊTRE MEMBRE EN RÈGLE POUR PRÉSENTER UNE DEMANDE****

NOM DU DEMANDEUR:		DATE DE DEMANDE:
ADRESSE RÉSIDENTIELLE:		
VILLE:	CODE POSTAL:	
TÉLÉPHONE:	NAS:	
COURRIEL:		
ADHÉSION SYNDICALE: <input type="checkbox"/> CHAUDRONNIERS <input type="checkbox"/> ASSOCIATION UNIE		LOGE/LOCALE:
NOM ET EMPLACEMENT DE L'EMPLOYEUR ACTUEL :		
<i>Pour être admissibles à suivre des cours supplémentaires, les membres ne doivent pas avoir de cours en souffrance qui n'ont pas résulté à la certification (seuls MT et PT peuvent être suivis ensemble).</i>		
PRÉ-APPROBATION DEMANDÉE POUR :		
DATE DE COURS OU DE L'ATELIER:		DURÉE (en heures):
NOM DU COURS OU DE L'ATELIER:		
NOM DE L'INSTRUCTEUR:		
CENTRE DE FORMATION:		
FRAIS DE COURS:		\$
DÉPENSES : <i>Non applicables aux ateliers. L'adresse de domicile doit être à plus de 100 km du Centre de formation</i>		
VOYAGE: \$		+ LOA: \$
AUTRE:		\$
		MONTANT TOTAL
		\$

AVRIL 2021